
JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: 2021. október 22-én, a Megyeháza Külső-Szolnok termében 11.00 órától megtartott 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés Ügyrendi Bizottsága üléséről.  

 

Jelen vannak: Molnár Imre, Rózsa Lajos, Győri-Papp Judit, Keresztes Péter és Szarvák 

Márton, a bizottság tagja. 

 

Továbbá jelen vannak: Hubai Imre, a megyei közgyűlés elnöke; Borbás Zoltán, a megyei 

közgyűlés alelnöke; Mészáros János, megyei főépítész, a Megyei Önkormányzati Hivatal 

irodavezetői. 

 

Molnár Imre köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja a bizottság határozatképességét 

(5 fő). A meghívó szerint 2 napirendi pontot tárgyal a bizottság. Tájékoztatja a bizottság 

tagjait, hogy a jogszabályi előírásoknak megfelelően az Ügyrendi Bizottság üléseiről készült 

jegyzőkönyvet a bizottság elnökén kívül még egy főnek kell hitelesíteni. A hitelesítő 

személyére Rózsa Lajost javasolja. Szavazásra teszi fel a javaslatot. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal elfogadja Rózsa Lajost jegyzőkönyv 

hitelesítőnek. 

 

Ezt követően kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja a napirendi javaslatot.  

 

Az Ügyrendi Bizottság a napirendi javaslatot 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadja és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

11/2021. (X.22.) ÜB számú bizottsági határozat 

az Ügyrendi Bizottság 2021. október 22-i ülése napirendi pontjának megállapításáról 

 

1. Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2022. 

évi fordulójához való csatlakozásra 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

2. Előterjesztés az M4 gyorsforgalmi út Jász-Nagykun-Szolnok megyét érintő 

pihenőhelyeinek elnevezésére tett javaslattételről 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Napirendi pont tárgyalása következik 

 

1.Napirendi pont 

Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2022. 

évi fordulójához való csatlakozásra 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Molnár Imre: Elmondja, az elmúlt évekhez hasonlóan sajnos ugyanakkora összeggel jelenik 

meg az előterjesztés. Kérdezi, kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. 

 

Molnár Imre: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 



Az Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

12/2021. (X.22.) ÜB számú bizottsági határozat 

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2022. évi 

fordulójához való csatlakozásra 

 

A bizottság az előterjesztést támogatja, a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

2.Napirendi pont 

Előterjesztés az M4 gyorsforgalmi út Jász-Nagykun-Szolnok megyét érintő 

pihenőhelyeinek elnevezésére tett javaslattételről 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Mészáros János elmondja, hogy az előkészítő bizottságban átnézték, hogyan szoktak 

elnevezni gyorsforgalmi pihenőhelyeket. Két alapvető irány figyelhető meg. Vagy annak a 

településnek a neve, amely településre abban a csomópontban lehet lekanyarodni, vagy 

valamilyen tájegységnek a neve. Véleménye szerint ha minden csomópontnak tájegység nevet 

adnánk, azzal nemigazán segítenénk a tájékozódást. Röviden ismerteti az előterjesztés 

javaslatait, mely elnevezések segítik a tájékozódást is és a megyével való kapcsolatot is. 

 

Szarvák Márton: A Kenderesi Pihenővel kapcsolatban van kérdésünk. Ha Debrecen felől 

nézzük, akkor jobb kézre esik a komplex pihenő része, ami Kenderes felé esik. Balkéz felől 

viszont az a rész, ami Kisújszállás felé esik, itt mind a két irányba elmegy az út. Kérdezi, van-

e arra példa, lehetőség, hogy a Kenderes felé eső pihenőrész maradjon Kenderesi Pihenő, a 

másik pedig legyen Kisújszállási Pihenő. Mert az út gyakorlatilag közigazgatásilag a 

Kendereshez eső rész Kendereshez, a másik rész pedig Kisújszálláshoz fog tartozni. 

 

Mészáros János: Nem szerencsés, ha túl hosszú neve van egy pihenőnek. Ha egy város neve 

három szótagnál hosszabb, akkor az emberek leegyszerűsítik. Pl. Kisújszállás - Kisúj, 

Törökszentmiklós – Miklós. Elmondja, ilyen elnevezésről még nem hallott, szokatlannak 

találná. Teljes értékű csomópont tudomása szerint azt jelenti, hogy mindegy milyen irányból 

jön valaki, át tud menni a másik oldalra is. Fizikailag az út két oldalon van, de bármely 

irányban a csomópontban át lehet menni.  

 

Molnár Imre: Helyrajzilag is Kendereshez esik közelebb, kisújszállásiként szívesebben vette 

volna ő is a Kisújszállási elnevezést. 

 

Hubai Imre: A javaslattevő bizottság álláspontját főépítész úr már ismertette. Ebben az 

esetben érdemes szem előtt tartani, hogy magát a település közelségét valóban előre fogja 

jelezni a lehajtásnál, hogy Kenderes és Kisújszállás is ezen a csomóponton keresztül 

közelíthető meg. Magának a pihenőhelynek az elnevezése az kevésbé fogja majd a helység és 

a földrajzi elnevezést ilyen szempontból figyelemfelkeltővé tenni, mert mindenki azt fogja 

nézni, hogy a kenderesi és kisújszállási lehajtó következik, ez egy közös lehajtója lesz, nem 

pedig azt fogják nézni, hogy Kenderesi Pihenő fog következni. Nem közúti előrejelző táblával 

és nem útbaigazító táblával, hanem egy tájegység jelző táblával, akár fel lehet hívni a 

kisújszállási értékekre is a figyelmet. Szeretné a későbbiekben kezdeményezni, mikor már az 

útpálya létesítése abban a szakaszban lesz. 

 

Molnár Imre: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 

 



Az Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:  

 

13/2021. (X.22.) ÜB számú bizottsági határozat 

az M4 gyorsforgalmi út Jász-Nagykun-Szolnok megyét érintő pihenőhelyeinek 

elnevezésére tett javaslattételről 

 

A bizottság az előterjesztést támogatja, a közgyűlésnek elfogadásra ajánlja. 

 

 

 

 

Molnár Imre megköszöni a részvételt, az ülést bezárja. 
 

 

 

 

 


